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W nawiązaniu do pisma z dnia 27 marca 2023 r. w sprawie wniosku o informację w sprawie sesji zdalnych

udzielam odpowiedzi, zgodnie z kolejnością zapytań i ich treścią: 1. W latach 2020-2022 Rada Miasta Luboń
prowadziła obrady z wykorzystaniem środków do porozumiewania się na odległość. Prowadzony był zdalny tryb

obradowania, poprzez aplikację Zoom. 1a.Nie było takich sesji (bez możliwości udziału publiczności). W okresie

od kwietnia roku 2020 do września roku 2022 odbyło się 29 sesji Rady w trybie hybrydowym. W tym czasie dla

mieszkańców w programach sesji była zamieszczana informacja o numerze telefonu, pod który mogli dzwonić,

zabierając głos w punkcie obrad – wolne głosy i wnioski mieszkańców. W okresie o którym mowa było pięć (5)

połączeń telefonicznych. Ponadto, jeśli było takie zgłoszenie mieszkańcy otrzymywali link do sesji, za pomocą
którego uczestniczyli w sesji na tych samych zasadach co radni. 2. W roku 2023 nie było sesji zdalnych. 3. Tak.

Oprogramowanie pozwala na udział publiczności w sesjach i komisjach. 3a. Używane oprogramowanie to

aplikacja Zoom. 4. W roku 2022 była zmiana Statutu (uchwała nr XLI/321/2022 z dnia 13 stycznia 2022), ale nie

miała związku z wykorzystaniem urządzeń do porozumiewania się na odległość. 4a.Nie dotyczy. 5. Rada

dysponuje łączem 1GBit. 5a. Nie. Cały czas dysponujemy tym samym łączem.
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